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The Canadian Embassy,
Beijing, P.R. China

Dear Sir/Madam, 

I, Mother, and my husband, Father, plan to visit Vancouver and see our daughter, Daughter, and Son-in-law, Son-in-law, at the end of this November. We plan to stay in Vancouver during Christmas and Chinese Lunar New Year, and we plan to join travel agency group to sightsee across West Canada for two weeks. And we happen to witness our first grandchild’s birth in Vancouver during this travel.

My daughter will give birth her first child the end of this year. As a mother, I expect to come along with her, encourage her, assist her, share excitement with her, and mentor her hand by hand. This will help her adapt the mother role quickly. My husband has been working as an architecture designer for forty years. He loves to see constructions. He will have chance to know construction styles in Vancouver. Also, both my husband and I hope to know my daughter’s life in Vancouver. We have not live together during the Chinese New Year festival for several years. They have already arranged accommodation for us. They also contacted travel agency for us. They are expecting to gather with us impatiently.

We assure you that we will come back to Kunming on time, because our lives in Kunming are wealthy and comfortable. My husband and I have been living in Kunming for the whole life. We have brother, sisters, and good friends in Kunming. We get used to warm temperature and big family life style in Kunming. I satisfy with my current job and my boss is very nice to me, and he has approved my 12-weeks vacation. My husband and I own one 135 square-meters apartment. We have total 330,000RMB deposit in China Construction Bank(CCB), Bank of China(BOC) and China Everbright Bank(CEB). We also have tens of thousand RMB invested in Security Stock. My son is a civil engineer in an architecture design company in Kunming. He has already bought a 90 square-meters apartment. He loves us very much. The last but not least reason -- my son will hold the wedding ceremony on March. 2006. We must come back before the ceremony and do a lot of logistic things for the ceremony as most of Chinese parents do. No reason can prevent us from coming back to Kunming on time!

We will pay all the expenses by ourselves for this trip, include round trip airfares, travel expenses within Canada, travel health insurance premium in Canada, living expenses, etc. Hope you can kindly permit out visa application. It is our most wonderful wish of welcoming our first grandchild’s advent during Christmas and Chinese New Year festivals.

Sincerely Yours, 


Mother & Father


加拿大驻华使馆签证处，

我（Mother）和我丈夫（Father）希望在今年11月底去加拿大温哥华看望我们的女儿和女婿。我们计划在温哥华过圣诞节和的中国春节，参加旅游团在加西旅行。我们也刚好赶上我们的第一个孙女/子出生。

我女儿即将于年底生小孩。这是她的第一个孩子。作为母亲，我很希望能够陪伴在她身边，给她鼓励、给她帮助、分享新生命的喜悦，亲自教给她育儿经验。会使她很快适应妈妈的角色。我丈夫从事建筑设计四十年，喜爱参观学习各地的建筑，乘此机会，正好了解温哥华的建筑风格。我们也很想了解女儿一家现在的生活，我们已经有好多年没有一起过节了。他们已经为我们安排好住处。联系好旅行社，以最急切的心情盼望这次团聚。

我们保证我们会按时回国。我们在昆明生活得富有、舒适。我和先生在昆明生活工作了一辈子，有兄弟姐妹和最好的朋友。我们习惯这里温暖的气候和有众多亲戚朋友的大家庭生活方式。我现在的工作非常愉快，老板很尊重我，公司给了我12周的假期。我和先生在昆明拥有一套135平米的公寓住房。我们在建行、中行、光大银行总共有33万元人民币的存款，我们还拥有几万元的股票投资。我儿子在昆明一家建筑公司任职土木工程师，他也已经在昆明买了一套90平米的房子。他非常爱我们。并且明年三月份我儿子等着我们回来给他操办婚礼。我们不会滞留不回。

出国的所有费用（包括来回机票，在加拿大的旅游，医疗保险支出，生活费用等）我们自己出。希望你能够给我们签证，在西方圣诞节和中国春节能够团聚一起迎接我们可爱的孙孙将是我们最大最美好的心愿。

申请人

Mother

Father 

2005年9月10日


＜ 源于相约加拿大 ROLIA.NET ＞
